

# GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/84  
12 July 1976

---

## Textiles Surveillance Body

### DRAFT AGENDA FOR THE TENTH MEETING (1976)<sup>1</sup> OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

There will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the ILO building, Room VI, R-3, on Tuesday, Wednesday, Thursday and Friday, 20-23 July. The meeting will start on Tuesday at 3.0 p.m.

The following are the main subjects for discussion:

1. Approval of the draft report of the ninth meeting (TEX.SB/W/85);
2. Preparation for the major review

Drafts of Chapters 1, 2 and 4 (see list circulated at the last meeting) are being prepared and will be circulated shortly.

3. El Salvador/United States

The information received from El Salvador was circulated at the last meeting in document TEX.SB/142. Representation by the two parties concerned before the TSB is scheduled for Wednesday, 21 July, at 3.0 p.m.

4. Review of notifications

- (a) EEC/India - phase-out programme (TEX.SB/99, previously circulated);
- (b) EEC/Hong Kong - phase-out programme (TEX.SB/117, previously circulated);
- (c) Import régime of Mexico (TEX.SB/102 and Add.1). The additional information requested from Mexico is still awaited.
- (d) Finland/Hong Kong - Article 4 (TEX.SB/148);
- (e) Thailand - Article 2:4, a memorandum submitted by Thailand in justification of their remaining restrictions on textiles (TEX.SB/149);
- (f) Notification by Jamaica - Article 2:4 (TEX.SB/104). Communication to the TSB of any such decision as may be taken by the Jamaican Government as to the justification of existing restrictions under GATT;
- (g) Any such notifications as may be received before the meeting.

4. Import surveillance system.

5. Other business.

---

<sup>1</sup>Forty-first meeting.

# ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/84  
12 juillet 1976

---

## Organe de surveillance des textiles

### PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA DIXIEME REUNION (1976)<sup>1</sup> DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

L'Organe de surveillance des textiles se réunira au siège du BIT, salle VI, R-3, du mardi 20 juillet à 15 heures au vendredi 23 juillet.

Les principales questions à examiner sont les suivantes:

1. Adoption du projet de rapport de la neuvième réunion (TEX.SB/W/85);
2. Préparation de l'examen majeur

Les projets des chapitres 1, 2 et 4 (voir la liste distribuée lors de la dernière réunion) sont en préparation et seront distribués prochainement.

3. El Salvador/Etats-Unis

Les renseignements communiqués par El Salvador ont été distribués lors de la dernière réunion sous la cote TEX.SB/142. La représentation par les deux parties concernées devant l'OST est prévue pour le mercredi 21 juillet à 15 heures.

4. Examen de notifications

- a) CEE/Inde - programme d'élimination progressive (TEX.SB/99, déjà distribué);
  - b) CEE/Hong-kong - programme d'élimination progressive (TEX.SB/117, déjà distribué);
  - c) Régime d'importation du Mexique (TEX.SB/102 et Add.1). Les renseignements supplémentaires que l'OST a demandés au Mexique n'ont pas encore été reçus.
  - d) Finlande/Hong-kong - Article 4 (TEX.SB/148);
  - e) Thaïlande - Article 2:4, mémorandum de la Thaïlande en justification des restrictions qu'elle applique encore sur les textiles (TEX.SB/149);
  - f) Notification de la Jamaïque - Article 2:4 (TEX.SB/104). Communication à l'OST de toute décision que le gouvernement jamaïquain pourrait prendre en ce qui concerne la justification des restrictions existantes aux termes de l'Accord général;
  - g) Toutes notifications qui pourraient être reçues avant la réunion.
4. Système de surveillance des importations.
  5. Autres questions.

---

<sup>1</sup> Quarante et unième réunion